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Cc: @minvws.nl]
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Sent: Tue 4/7/2020 7:45:40 PM

Subject: RE: hele onhandige omissie -

graag onder de aandacht brengen van VWS

Received: Tue 4/7/2020 7:45:41 PM

2020 03 31 DPG regionale aanpak voor zorg aan kwetsbare patiénten ivm COVID 19.pdf

Hoi,

Hierbij uitgebreider de aanpak en de opdracht aan de DPG-en. We werken nu monitoring, financien en scenarios verder uit.

Ik heb jullie mail doorgestuurd naar de trekker voor de 25 regio’s met verzoek om door te zetten naar zlle regio’s

p.s. inderdaad in met de turbo erop over het hoofd gezien. Valt natuurlijk niet goed te praten, maar GMT is soms een blinde

vlek. Ik ga mijn leven proberen te beteren.

ver:IEEE SEE eins i>

Verzonden: vrijdag 3 april 2020 18:02

Onderwerp: FW: hele onhandige omissie -

graag onder de aandacht brengen van VWS

Urgentie: Hoog

Hoi IEEEEHL
Apothekers zijn hierin cok heel belangrijkl Kunnen jullie hen (KNMP), en ons als GMT dus ook, hier ajb op

aanhaken!

Groet

5.1.2e

Codrdinator cluster Patiént, Zorg en Farmacie

Directie Geneesmiddelen en Medische Technologie
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Verzonden met BlackBerry Work

Van: EEREnpnl>
Verzonden: 3 apr. 2020 17:32

Aan:SAE MEXR isnl>

Onderwerp: FW: hele onhandige omissie -

graag onder de aandacht brengen van VWS

Hol
Misschien dat je DLZ erop kunt vragen waarom de KNMP/apotheekteams hier over het hoofd worden gezien?

Voor jouw gevoel ook goed om het signaal erover uit onze achterban erbij te hebben.

Groet van EEE

Van:



204488

Verzonden: donderdag 2 april 2020 15:11

Onderwerp: hele onhandige omissie -

graag onder de aandacht brengen van VWS

Urgentie: Hoog

Zie bijlage.

DPG’s worden in deze brief van VWS opgeroepen om samenwerking te organiseren met zlle relevante zorgaanbieders rondom de

zorg aan kwetsbare ouderen.

In rap tempo wordt in dit verband oa gewerkt aan cohortopvangplekken.

De brief maakt echter geen melding van de noodzaak van het betrekken van de openbare farmacie. Ook wordt niet gerept over

noodzakelijk aanwezige geneesmiddelvoorraden. Best wel een omissie alsje je realiseert dat alle palliatieve medicatie van ons moet

komen.

In ons regio gaat dit gelukkig goed want hebben we ean structuur waarin we elkaar weten te vinden.

In de andere regio’s is de aansturing vanuit VWS dus NIET goed en gaat dit voor veel onhandigheden en extra tijdsverlies zorgen.

Dus ik moet je vragen om ook dit punt met grote spoed nu al onder de aandacht van VWS te brengen zodat idealiter VWS er direct

een aanvulling uit kan doen.

Wil je ook het vervolg op deze vraag aan me terug willen koppelen?

Met dank weer en groet,


